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Jaarverslag 2024 
 

ORGANISATIE 

Het bestuur heeft in 2024 vier keer 
vergaderd. Het aantal donateurs is 
gestegen van 11 naar 14. 
 
Tijdens de bestuursvergadering van 
november werden we door het personeel 
en de bewoners van de Eik verrast met 
taart en een leuke attentie ter 
gelegenheid van het eerste lustrum van de 
stichting. 
 

 
 

ACHTERTUIN / DIERENVERBLIJF 
Het aantal geiten is dit jaar uitgebreid met 
drie dieren. Deze dieren waren een 
schenking van twee tuinmannen. We 
hadden jammer genoeg geen jonge 
aanwas, omdat vorig jaar de volwassen 
dieren zijn doodgegaan. 
 
De Zaanse melkgeiten zijn naar Zuidwolde 
verhuisd, omdat de eigenaresse is 
overleden. Deze dieren waren voor de 
bewoners in een rolstoel te groot. 
 

 
 
De kippen zijn goed aan de leg. Er zijn 
eieren in de broedmachine gedaan en dat 
leverde een aardig resultaat op van in 
totaal 10 jonge kuikens. De kuikens 
hebben enige tijd in de huiskamer 
gestaan. De bewoners vonden dat erg 
leuk. Deze kuikens hebben helaas niet lang 
geleefd. Ze zijn door een roofdier 
doodgebeten.  
 

 
 
In september werden we verrast door een 
kip met vijf kuikens. De kip had zich 
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verstopt en heeft onder een steen eieren 
uitgebroed. We hebben nu zeven 
krielkippen van het ras Forwerk en een 
krielhaan en vier grote Forwerk kippen en 
een haan. 
Het bouwvallige ketelhuis is door de 
tuinmannen gesloopt. De bedoeling is dat 
er een klein nachtverblijf voor terugkomt.  
 
De fruitbomen in de dierenweide hebben 
ernstig te lijden gehad onder de 
vraatschade van de grote geiten, twee 
bomen hebben het helaas niet overleefd. 
De fruitopbrengst was helaas karig. 

 

PROJECTEN 
Op initiatief van de stichting is dit jaar een 
nieuw pad door de achtertuin aangelegd. 
De bewoners kunnen nu rondom het 
gebouw lopen en er is een toegang 
gecreëerd vanuit de huiskamer. De tuin is 
hierdoor nog gemakkelijker te bereiken. 
Het pad wordt goed gebruikt. 
We hebben hiervoor een forse financiële 
bijdrage gekregen van de gemeente 
Hardenberg en De Zorgzaak heeft ook een 
bijdrage geleverd. 
 

 
 
Er is van dit budget ook een schuur 
gebouwd voor de fietsen en de 
scootmobielen. Voor de bewoners is op 
deze manier een langdurig gekoesterde 
wens in vervulling gegaan. Van de vrij 
gekomen grond is een heuvel gemaakt 
parallel aan het pad. Deze heuvel is met 

grassen ingeplant en er is een rustplaats 
gemaakt. 
 

 
 
Een speciaal woord van dank gaat uit naar 
onze groep tuinmannen. Ze hebben de 
schuur gebouwd  en het nodige werk in de 
tuin verricht. Zonder hen was de klus niet 
binnen de begroting geklaard! 
De tuinmannen hebben ook een paar 
nieuwe perken gemaakt langs het pad en 
er zijn extra struiken geplant om de 
biodiversiteit te vergroten. 

 

OVERIGE  
Tijdens de wandelingen die twee keer in 
de maand met vrijwilligers worden 
gemaakt, wordt veel gebruik gemaakt van 
de materialen die IVN ter beschikking 
heeft gesteld. De bewoners kunnen met 
behulp van spiegels naar boven kijken, 
met behulp van stenen extra letten op 
kleuren en zo zijn er nog meers spullen die 
de bewoners nog bewuster met de natuur 
bezig laten zijn. De achtertuin en de 
dierenweide zijn dan ook een geliefde 
plekken om door te lopen of om door 
gereden te worden. 
 
Op 13 juli hebben we meegewerkt aan de 
afsluiting van de campingweek. Deze week 
stond in het teken van de boerderij. Onze 
zorglocatie leent zich uitstekend voor dit 
onderwerp. Er was een zeer groot aantal 
belangstellenden die we hebben voorzien 
van informatie over de stichting en rond 
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hebben geleid door de tuin op het terrein 
van de Zorgzaak en door het bos. De 
bezoekers waren erg enthousiast. 
 
Bij de hoofdingang is een sponsorbord 
gerealiseerd met het doel sponsoren in 
het zonnetje te zetten en daardoor meer 
sponsoren te werven en meer 
ruchtbaarheid te geven aan het bestaan 
van de stichting. 

 
 

Slagharen, 6 februari 2025 
 
 
Joop Roosma   Voorzitter 
Theo Kosse    Secretaris 
Ronald Hegteler  Penningmeester 
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Activa 2024 2023 Passiva 2024 2023

Vlottende activa Eigen vermogen 3.367,20 2.026,94

Liquide middelen 3367,20 2026,94

3.367,20 2.026,94 3.367,20 2.026,94

Inkomsten 2024 2023 Uitgaven 2024 2023

Donaties Vrienden 1135,00 245,00 Uitgaven t.b.v. projecten 8465,15 2068,62

Schenkingen en subsidies 7529,00 1045,00 Uitgaven t.b.v. dierenverblijf 908,59

Overige ontvangsten 2495,05 772,02 Bankkosten 178,85 171,97

Overige  uitgaven 266,20

Saldo jaar 1.340,26 -178,57

11.159,05 2.062,02 11.159,05 2.062,02

2024 2023

Aantal donateurs 14 11

Ontwikkeling donateurs

JAARREKENING 2024

STICHTING VRIENDEN VAN DE EIK

BALANS

INKOMSTEN EN UITGAVEN
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ALGEMEEN 

We sluiten het boekjaar 2024 af met een 
positief exploitatieresultaat van €1.340. 
De stichting heeft geen winstoogmerk. Het 
positieve resultaat is beschikbaar voor de 
activiteiten in 2025. 

TOELICHTING ONTVANGSTEN 

In 2024 hebben wij drie nieuwe vrienden 
mogen verwelkomen. Het aantal vrienden 
komt hiermee op 14. Onder de 
schenkingen en subsidies zijn eenmalige 
donaties van personen, instellingen en 
bedrijven opgenomen alsmede subsidies 
van de Gemeente ten behoeve van 
projecten. Onder de overige ontvangsten 
zijn de bijdragen voor de onkosten voor 
een meegebrachte geit in het 
dierenverblijf en Rabobank clubsupport 
opgenomen. 

TOELICHTEN UITGAVEN 

In de exploitatie zijn de uitgaven voor het 
dierenverblijf en uitgaven voor projecten 
gesplitst. Onder de projectuitgaven zijn de 
kosten voor het aanleggen van een 
wandelpad en een stalling voor de fiets 
opgenomen.  Onder de overige uitgaven 
zijn de uitgaven voor de aanschaf van het 
sponsorbord opgenomen. 

VOORUITBLIK 2025 

Voor 2025 is geen begroting opgesteld. 
Uitgangspunt is dat alle inkomsten zoveel 
mogelijk benut worden voor 
welzijnsactiviteiten in en rondom de Eik. 
De bestuurs- en administratiekosten 
zullen tot het hoogst noodzakelijke 
beperkt worden. Een negatief banksaldo is 
niet toegestaan. Het bestuur zal zich 
binnen haar mogelijkheden inspannen om 
de inkomsten te verhogen. 

 
 

 

 

Slagharen, 
6 februari 2025 
 
 

 
…………………………..     …………………………..    ………………………….. 
 
Joop Roosma       Theo Kosse       Ronald Hegteler 
Voorzitter        Secretaris       Penningmeester 
 

 


